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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kiskunhalasi járványkórház" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban elkészült a 150 beteg fogadására alkalmas kiskunhalasi mobil járványkórház. Minden 
tisztelet megilleti a megfeszített munkáért az építkezésen dolgozó embereket.

De ahogy sok más, a járványhoz kapcsolódó beszerzés és beruházás esetében, a költségek 
átláthatósága itt is több mint problémás. A járványkórház költségeivel kapcsolatban eddig 
semmilyen hivatalos tájékoztatás nem látott napvilágot.

Így nem meglepő, ha az ország közvéleménye egyre inkább abban a meggyőződésben él, hogy az 
Orbán-kormány a veszélyhelyzetet is a Fidesz-közeli oligarchák további feltőkésítésére használja 
fel.

A Párbeszéd információi szerint a kiskunhalasi járványkórház költségeit eredetileg 1,5 milliárd 
forintra becsülték, a kivitelező azonban körülbelül 5 milliárd forintért végezte el a munkát.

Miniszter úr! Helytállóak ezek az információk?

Kérem Öntől, hogy adjon konkrét választ a következő kérdésekre!

1. Mennyi volt a mobilkórház eredetileg tervezett költsége?

2. Mennyibe került a kivitelezés, minden költséget figyelembe véve?

3. Mely cég volt a kivitelezés fővállalkozója?

4. Mely további cégek voltak az építkezés kivitelezői?

5. Mi lesz a sorsa a mobilkórháznak a járvány lecsengése után?



6. Honnan irányítanak át szakembereket ebbe a kórházba?

7. Milyen orvosi eszközparkkal szerelték fel a kórházat? Ennek milyen költségei voltak?

Válaszát várva, üdvözlettel:

Tordai Bence

Párbeszéd

1


